



# 2018 (上海)第 27 届国际创业投资连锁加盟展览会

2018 (Shanghai) 27th International Entrepreneurship and Franchise Investment Exhibition

2018 年 12 月 15-17 日 上海新国际博览中心 w4 馆(龙阳路 2345 号)

15-17, 2018 Exhibition Hall W4 of Shanghai New International Expo Center (No. 2345 Long Yang Road)

## 参展申请表/合同表 APPLICATION FORM / AGREEMENT TABLE

本单位认可参展细则，并保证支付各项参展费用，服从大会统一安排。

Our unit hereby accept all participation details, pledge to pay various participation expenses, and submit the arrange unified by the convention.

<b>公司名称</b> Name of Applicant	中文 Chinese:		
	英文 English:		
<b>联系方式</b> Contact	地址/Address:		邮编/Post Code:
	电话/Tel:	手机/Mb:	
	电邮/E-mail:	联系人姓名/Contact Person:	
<b>参展形式</b> Forms of Participation	公司性质 Type of Applicant	<input type="checkbox"/> 外资 Foreign Capital	<input type="checkbox"/> 中外合资 Joint Venture
	<input type="checkbox"/> 内资企业 Domestic		
	标准展台/Standard Booth: 个 Booth(s); 展台号/Booth No: ;		
	标准展台费用/Fee: RMB _____ USD _____ ;		
	室内空地/Indoor Raw Space _____ 平方米/Sq.m.; 编号/ No: ;		
	费用/Fee: RMB _____ ; USD _____ ;		
	高层论坛/High-level Forum _____ ; 费用/Fee: RMB _____ ;		
会刊广告/Advertising in the Show Catalogue _____ 版 Version/Page(s); _____ 版本 Version;			
费用/Fee: RMB _____ ;			
费用合计/Total:(小写/Lowercase ) _____ ; (大写/Capitalization) _____ ;			
付款时间/Payment Time _____ ;			
<b>收款单位</b> Beneficiary	<b>收款单位: 上海企顺展览服务有限公司</b> <b>Organizer: Shanghai Qishun Exhibition Service Co., Ltd.</b> <b>开户银行: 农行上海市闵行区梅陇支行</b> <b>Deposit bank: Meilong Branch of Agricultural Bank of China in Minhang District, Shanghai</b> <b>账 号: 0341 2700 0400 202 06</b> <b>Account No.: 0341 2700 0400 202 06</b>		

主办单位加章 Exhibition Organizer(Seal)

Signature 负责人签字: \_\_\_\_\_

( with company stamp 参展单位加章)

经办人 Contact: 卫然 Wen Ran

日期 Date : \_\_\_\_\_



上海加盟展

# 2018 (上海)第 27 届国际创业投资连锁加盟展览会

2018 (Shanghai) 27th International Entrepreneurship and Franchise Investment Exhibition

2018 年 12 月 15-17 日 上海新国际博览中心 w4 馆(龙阳路 2345 号)

15-17, 2018 Exhibition Hall W4 of Shanghai New International Expo Center (No. 2345 Long Yang Road)

请填写妥此表格并回执我司 Please fill out this Table and return it to our company

E-mail: 919385630@qq.com, shqszl@163.com

上海企顺展览服务有限公司

Shanghai Qishun Exhibition Service Co., Ltd.

电 话/Tel: +86-21-34970601

传 真/Fax: +86-21-34970601

联系人/Contact: 卫然 Wei Ran

## 参展提示:

1、本协议签署后三个工作日内将参展费用电汇至大会指定帐号; 参展商预订展位后如退出参展可在三个工作日前通知大会组委会, 大会组委会及时对展位作出相应的取消或调整; ,如在三个工作日后通知退出参展将赔付组委会展位价的 50%违约金; 2、展会因组织单位原因(不可抗力因素除外)而取消, 组织单位只须退还参展单位展位费用; 展会如期召开参展单位不得以其他任何理由提出异议, 解释权归组织单位所有; 3、本合同有效期自签约之日起至 2018 年 12 月 17 日止; 4、为保障大会统一形象, 组委会有权将个别展位做出调整; 5、因解释和履行本合同而发生争议, 双方协商不成时可提交组织单位经营所在地人民法院提起诉讼。

**Participation Prompt: 1. Within 3 working days after signing the Contract, every exhibitor should cable all participation expenses to the account number appointed by the Convention, or any exhibitor should give notice to the organizing committee if it wants to drop out the participation, therefore the organizing committee can make corresponding cancellation or adjustment to its booth in time. But after 3 working days after signing the Contract, 50% penalty of the booth price shall be paid by the exhibitor if it makes notice for quit; 2. If the Exhibition is canceled caused by organizational unit except force majeure factor, the organizing unit should return the participation expenses to its exhibitor only, and all exhibitors should not raise any objection with any reason if the exhibition is held as scheduled. The organizational unit owns the right to interpret; 3.The Contract shall run from the date of signing the Contract to December 17, 2018; 4. For a better image of the Convention, the organizing committee shall have a right to make some adjustments to individual booths; 5. As for any dispute arising from explanation or performance, both parties shall settle it through friendly negotiation, if it fails, both parties can bring a suit to the local people's court where the organizing unit is located.**